
 

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л    №  75 

 

от извънредно заседание на  

 

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

 

проведено на 16 декември  2021 г. 

 

 

 

Днес, 16 декември 2021 г., от 9,30 ч. дистанционно чрез платформата 

CISCO Webex Meeting на Столична община се проведе извънредно заседание на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет. 

 

 

Извънредното заседание беше открито в 9.30 часа и ръководено от г-н Стефан Марков - 

председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Добър ден, колеги!  

Откривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет.  

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси и 

бюджет беше установено, че към началото на заседанието 12 общински съветници - участват онлайн в 

заседанието чрез платформата CISCO Webex Meeting.  

Поради което,  заседанието може  да бъде проведено. 

В момента отсъства от участие в заседанието г-н Пеню Пенев. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Добър ден! 

Колеги, имаме свикано заседание онлайн  чрез платформата CISCO Webex Meeting.  

 съгласно Правилника.  

Започваме с проверка на кворума: 

1. Стефан Марков – председател; 
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2. Ваня Тагарева – зам.-председател; 

3. Иван Таков – зам.-председател 

4. Зафир Зарков; 

5. Борислав Иванов; 

6. Екатерина Йорданова; 

7. Радослав Абрашев; 

8. Христиан Петров; 

9. Методи Лалов; 

10. Борис Милчев; 

11. Петко Димитров; 

12. Михаил Ставрев. 

Колеги, можем да започваме, както казах и в началото имаме една точка, която е в дневен 

ред и една допълнителна точка, както вероятно помните, бяхме поискали от заместник-кмета Мирослав 

Боршош информация относно „Топлоцентралата“, която е предоставил и съответно сме насочили като 

информация към вас, доколкото разбрах става въпрос за доста информация, с която да може всеки на 

спокойствие да се запознае. 

Има ли коментари по дневния ред? Няма. 

Преминаваме към гласуване по начина, по който сме утвърдили на хибридните и онлайн 

заседания – с „против“ и „въздържали се“, а тези, които не се обадят, ги броим „за“.  

Имате ли против да броим по този начин? Ако нямате, преминаваме към гласуване на 

дневния ред. 

Има ли „против“ така обявения дневен ред? Няма. 

Има ли „въздържали“ се? Няма. 

Гласуване на дневния ред: 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Иван  Таков – зам. председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Борис Милчев  За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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Приема се дневният ред: 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК08-17688/1/14.12.2021 г.  относно процедура 

по реда на чл. 15. ал 5 от Закона за устройство на територията, за изменение на действащия подробен 

устройствен план - план за регулация на локално платно на бул. „Цариградско шосе“ от. о.т. 6а - о.т. 

629, изменение границите на УПИ I-9949 и създаване на нов УПИ I-9949,9951, изменение границите 

на УПИ VI-3602,3713 и създаване на нов УПИ VI-3602,3713,3769, кв. 12, м. „Цариградско шосе 7-

11км.“, район „Младост“ с вносители: Стефан Стефанов – кмет на район Младост 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, № СОА21-ВК08-17688/1/14.12.2021 г.  относно 

процедура по реда на чл. 15. ал 5 от Закона за устройство на територията, за изменение на действащия 

подробен устройствен план - план за регулация на локално платно на бул. „Цариградско шосе“ от. о.т. 

6а - о.т. 629, изменение границите на УПИ I-9949 и създаване на нов УПИ I-9949,9951, изменение 

границите на УПИ VI-3602,3713 и създаване на нов УПИ VI-3602,3713,3769, кв. 12, м. „Цариградско 

шосе 7-11км.“, район „Младост“. 

Господин Стефанов, тук ли сте? 

ЛЮБОМИР МЛАДЕНОВ – зам. кмет на район Младост: Добро утро. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, заповядайте за въпроси, вчера точката беше 

разгледана в Комисията по икономика. Те имат становище. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ: Колеги, вече съм на линия. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги в пълен състав сме, имате ли въпроси или 

коментари по доклада на кмета на район Младост? Няма. 

Комисията по финанси и бюджет може да се присъедини към становището на водещата 

Комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация, която подкрепя доклада, като на 

основание становището на господин Барбалов и господин Здравков, предлага следните изменения:  

В т. 2 от проекта за решение да отпадне текста „съгласно декларация по чл. 81, ал. 4 от 

ЗУТ, нотариално удостоверена от Мартин Желев, помощник нотариус при Мариета Николова – 

нотариус в район с рег. № 362 на Нотариалната камара“. 

Точка 3 да придобие следната редакция: „Възлага на кмета на Столична община да сключи 

предварителен договор след приемане на ОЕСУ по проекта за изменение на плана, а след влизане в 

сила на изменението на ПУП и окончателен договор по реда на чл. 15, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията“, да се добави нова точка 4 със следния текст: „Възлага на кмета на Столична община да 

сключи Договор за дарение за придобиване на имота по точка 2“. 

Това са измененията, които предлагат Барбалов и Здравков в становището си. 

Имате ли коментари, колеги?  

В случай, че нямата предлагам да се присъединим към становището на Комисията по 

икономика и да гласуваме с измененията, които ви прочетох току що?  

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“ доклада с направените изменения? Няма. 

Има ли „въздържали“ се? Няма. 

       Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 
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 1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се присъединява към 

становището на водещата ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация, която на 

основание становище вх. № СОА21-ВК08-17688/1/14.11.2021 г.  от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и 

арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, предлага следните изменения: 

     В т. 2  от проекта за решение да отпадне текстът „съгласно декларация по       чл. 81, ал. 4 от 

ЗУТ, нотариално удостоверена от Мартин Желев - помощник- нотариус при Мариета Николова, 

нотариус в район CPC, peг. № 362 на Нотариалната камара“. 

    Т.3 да придобие следната редакция: „ Възлага на Кмета на Столична община да сключи 

предварителен договор след приемане от ОЕСУТ по проекта за изменение на плана, а след влизане в 

сила на изменението на ПУП и окончателен договор по реда на чл. 15, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията. 

     Да се добави нова т. 4. със следния текст: „ Възлага на Кмета на Столична община да сключи 

договор за дарение за придобиване на имота по т. 2.“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Иван  Таков – зам. председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Борис Милчев Пеню Пенев За 

11. Пеню Пенев    За 

12 Петко Димитров За 

13 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Преминаваме към допълнителна точка 1 от дневния ред. 

 

По  доп. т. 1 от дневния ред: Информация с вх. № СОА21-ТД26-3760/14/15.12.2021  г., от 

господин Мирослав Боршош – заместник-кмет на Столична община относно обект, пристройка, 

реконструкция и частично надстрояване и преустройство на бившата Топлоцентрала на НДК в Център 

за изкуства и култура, УПИ-І за спорт и атракции, кв. 1. Местност „Южен парк“ ІІ част, район Триадица 

на Столична община. 

 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Информация с вх. № СОА21-ТД26- 3760/14/15.12.2021  г., 

от господин Мирослав Боршош – заместник-кмет на Столична община относно обект, пристройка, 

реконструкция и частично надстрояване и преустройство на бившата Топлоцентрала на НДК в Център 

за изкуства и култура, УПИ-І за спорт и атракции, кв. 1. Местност „Южен парк“ ІІ част, район Триадица 

на Столична община. 
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Поискали сме информация на 23 ноември 2021 година, коментирахме го с господин 

Боршош, благодаря му, че я предостави, насочена е. 

Колеги, имате ли коментари по тази информация, ако сте успели да се запознаете от вчера 

до днес, така или иначе ние просто можем да я приемем?  

Няма въпроси и коментари. 

Предлагам да приемем информацията, ще я подложа на гласуване, тъй като не съм сигурен 

дали се налага, но след като е редовна точка.  

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали“ се? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията приема за сведение внесената информация. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Иван  Таков – зам. председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Борис Милчев  За 

11. Пеню Пенев    За 

12 Петко Димитров За 

13 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Уважаеми колеги, с това изчерпахме дневния ред на днешното извънредно заседание.  

Закривам днешното заседание.  

Благодаря за включването и ви пожелавам ви приятен ден. 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната комисия 

по финанси и бюджет закри заседанието в  9,50 часа. 

 

 

 

 

 

 



6 
 

Протоколът е изготвен на 22.12.2021 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 /Главен експерт/ 

 

 

Председател на постоянната                /п/ 

комисия по ФИНАНСИ И 

БЮДЖЕТ      СТЕФАН МАРКОВ 

                                              [дата на подписване] 

Зам.-председател на 

 постоянната комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                        
               /п/ 

     ВАНЯ ТАГАРЕВА      

                     [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на 

 постоянната комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                        
            /п/ 

      ИВАН ТАКОВ 

                 [дата на подписване] 

 

 


